
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 23. januar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 320
I forbindelse med aftalen om udmøntning af Togfonden er der ikke afsat en
krone til anskaffelse af de mange eltog, der efter planen skal indsættes som
bl.a. nye superlyntog. Ministeren har på et tidligere samråd oplyst, at anskaf-
felsen af disse nye tog helt og holdent skal finansieres af togoperatørerne,
idet en bedre driftsøkonomi på banen forventes at bidrage til finansieringen
heraf. Kan ministeren udelukke, at denne omfattende anskaffelse af togmate-
riel vil komme til at medføre stigende billetpriser som nødvendig forudsætning
for finansiering af de nye tog?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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